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رئیس اتاق بازرگانی کاشان:

مالیات بر ارزش افزوده قانون خوبی است که خوب اجرا نشد

رئیس اتاق بازرگانی کاشان گفت: قانون مالیات بر ارزش افزوده، قانون خوبی است و قرار بود تسهیل کننده فعالیت های

تولیدی و اشتغالزا باشد اما خوب اجرا نشد.

محمود تولایي&#39; در اختتامیه &#39; اولین همایش نقش عدالت مالیاتی در توسعه پایدار با محوریت مالیات بر ارزش افزوده&#39; که در اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد،

افزود: قانون مالیات بر ارزش افزوده بر خلاف اهداف ترسیم شده عمل کرد که دلیل آن اجرای نادرست و یکباره این قانون بود.

وی اضافه کرد: الان وقت آن رسیده که اشتباهات گذشته را تجزیه و تحلیل کنیم تا هم از تکرار آن پرهیز شود و هم اینکه قدم های بعدی را درست بردایم.

*** نظام مالیاتی باید سیستمی شود

معاون مالیات برارزش افزوده اداره کل امور مالیاتی استان اصفهان نیز در این مراسم، گفت: به جای تغییر قانون باید به فکر اصلاح و اجرای آن باشیم زیرا تجربه 10 ساله ای که با

سختی و پرهزینه به دست آمده است را نمی توانیم یکباره کنار بگذاریم.

علیرضا نریمانی افزود: باید به دنبال شناخت و آموزش مفاهیم مالیاتی باشیم و نظام مالیاتی باید سیستمی شود.

وی اضافه کرد: متاسفانه در کشور پایش مودیان امکان پذیر نیست، بانک اطلاعاتی سازمان امور مالیاتی نیز کامل نیست و دستگاه ها و اشخاص به تکلیف قانونی خود عمل نمی

کنند.

نریمانی ادامه داد: باید با سیستمی شدن این نظام و استفاده از نرم افزارهای مناسب امکان پایش مستمر و دقیق مودیان مالیاتی فراهم شود.

استان اصفهان با 9 هزار و 300 واحد صنعتی فعال با اشتغال 263 هزار نفر، سهم 11 درصدی از صنایع کشور و رتبه دوم کشور در زمینه اشتغال را پس از تهران دارد.

براساس اعلام مسئولان استان اصفهان ، این استان در سال گذشته ( 95 ) حدود 6 هزار و 300 میلیارد تومان مالیات پرداخت کرده است.

&39#; اولین همایش نقش عدالت مالیاتی در توسعه پایدار با محوریت مالیات بر ارزش افزوده &#39; روز پنجشنبه در قالب کارگاهی یک روزه با حضور مسئولان و مهمانانی از

سراسر کشور توسط اتاق بازرگانی اصفهان برگزار و در پایان آن بیانیه ای قرائت شد.
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